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Vergaderdatum:  
 

25 januari 2017 

Onderwerp vraag: 
 

Defecte straatverlichting Amsterdamsestraatweg  

 

Concrete vragen 
 
Inleiding: 
De Naardervaart is vanwege sloopwerkzaamheden van Rijkswaterstaat aan de A6 viaducten afgesloten voor 
verkeer, incl. fietsverkeer. 
Schoolgaande kinderen uit Muiden en Muiderberg nemen hierdoor de Amsterdamsestraatweg als route 
naar Naarden en Bussum. 
Op de Amsterdamsestraatweg is een lang gedeelte (ca. 500m) van de straatverlichting uit. Dit gaat dus niet 
om enkele kapotte armaturen, maar om een ander technisch probleem. 
Een inwoner van de Amsterdamsestraatweg heeft hier al een melding bij de gemeente over gemaakt, maar 
krijgt als antwoord terug dat ze dit meenemen bij de regulier controle van de straatverlichting. 
Dat duurt echter veel te lang en er is een onveilige situatie op dit moment. 
Saillant detail is dat de straatverlichting aan dit deel van de Amsterdamsestraatweg er destijds is gekomen 
na een dodelijk ongeval met een fietser in het donker. 
 
Mijn vraag is als volgt: 
 

- Kunt u met spoed (binnen enkele dagen) ervoor zorgen dat de straatverlichting hier weer naar 
behoren werkt? 

 
 
Antwoorden: 

 

De storing is 16 januari gemeld en doorgegeven naar de door ons gecontracteerde aannemer. De aannemer 
heeft vervolgens een zekering vervangen in een verdeelkast.  De aannemer heeft daarna de storing bij ons 
als afgehandeld gemeld.  
 
Het bleek dat er bij de melding tussen gemeente en aannemer een onduidelijkheid in het proces was.. We 
zullen dit proces aanpassen. 
 
Naar aanleiding van uw vraag is er navraag gedaan bij de melder van de storing. Er bleek dat een gedeelte 
van de verlichting nog niet hersteld was. Blijkbaar heeft de aannemer zijn werk niet goed gecontroleerd. De 
aannemer is aangesproken op zijn onzorgvuldig handelen. Er is vervolgens weer een monteur geweest en 
deze heeft geconstateerd dat er een meetwagen nodig is om een kabelstoring te meten. Deze meetwagen 
kon niet eerder dan dinsdag 31 januari ingezet worden. Inmiddels is dat gebeurt en is de storing voor een 
groot deel verholpen. Met uitzondering van enkele OV-masten die door werkzaamheden van SAA-ONE niet 
meer werken. We zijn met spoed in overleg met SAA-ONE om dit zo spoedig mogelijk op te lossen.   
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